# Sermon Notes September 24, 2023 John 13:31-35 The New Command

### A treasured conversation

### A dinner conversation

- Passover
- Dirty feet

Let Jesus (John 13:6-17)

Stay close to Jesus (John 13:18-30)

Love that shows Jesus (John 13:31-35)

Two stories

### Questions:

- 1. What's the difference between loving someone and liking someone?
- 2. In John 13:17, Jesus said, "Now that you know these things, you will be blessed if you do them." Why is it important that discipleship isn't just knowing the Bible, but doing it?
- 3. Why does Jesus wash his disciples' feet? What is he illustrating?
- 4. John 13:3-4 say Jesus knew that the Father had put all things under his power and that he had come from God and was returning to God, so he got up...to wash the disciples' feet. Jesus can serve his disciples because he knows who he is and why he has come. Why is it important for us to know who we are in Jesus in order to serve others? What difference does this make to the way we serve others?
- 5. Jesus says to Peter, "Unless I wash you, you have no part with me." Jesus means that we must be "washed" by his blood shed on the cross only then can we enter a relationship with Jesus. How did you come to faith in Jesus? What does the cross mean to you personally?
- 6. Jesus commanded us to love one another. What is this love? What other passages in the Bible help you define biblical love?
- 7. Are there things you need to put right with another believer so that you can honestly say you love one another? What will you do to put these right this week?
- 8. What will you do differently this week because of what you learned in this passage?

# 講道大綱及問題討論 九月 24, 2023 約翰福音 13:31-35

新命令

# 一段珍貴的對話 晚餐上的對話

- 逾越節
- 骯髒的腳

讓耶穌(約翰福音 13:6-17)

親近耶穌(約翰福音 13:6-17)

耶穌展現的愛(約翰福音 13:31-35)

## 兩個問題

### 討論問題:

- 1. 愛和喜歡某人有甚麼不同?
- 2. 約翰福音 **13:17** 耶穌說"你們既知道這事、若是去行就有福了。"為什麼門徒們不 僅是知道,去行也很重要?
- 3. 為什麼耶穌洗門徒的腳? 他在說明什麼?
- 4. 約翰福音 13:3-4 "耶穌知道父已將萬有交在他手裏、且知道自己是從 神出來的、 又要歸到 神那裏去、就離席站起來脫了衣服、拿一條手巾束腰……就洗門徒的腳" 耶穌可以服事他的門徒因為他知道他是誰和為什麼來。為了服事他人,為什麼知道 我們在耶穌裡是誰很重要? 這對我們服事他人的方式會造成甚麼不同?
- 5. "耶穌說、我若不洗你、你就與我無分了。" 耶穌意思是說我們必須被他在十字架 上所留的血洗-唯有如此我們能夠進入和耶穌的關係。你如何認識耶穌的? 那十字架 對你個人有甚麼意義?
- 6. 耶穌命令我們要彼此相愛。這個愛是甚麼? 聖經裡有其他那些經文幫助你定義聖經 中所說的愛?
- 7. 你是否需要與另一個肢體先擺正一些事情,這樣你才能誠實地說你們彼此相愛?你這星期會做甚麼事來幫助這呢?
- 8. 聽完今天的講道,你這星期會做甚麼不同的事情呢?